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Kort om våra nya suppleanter: 

• Nathan är 32 år och bor i hus 17.  
o Han jobbar som software engineer på Swedbank i Sundbyberg. Har jobbat 

inom bank i 8 år i olika roller. Har tidigare spelat tennis på hög nivå. 
• Camilla är 63 år och bor med sin man i hus 15.  

o Hon är nybliven pensionär och utbildad Systemvetare och har arbetat drygt 
30 år i IT-branschen i olika roller. Hon har erfarenhet från styrelsearbete i 
Sollentuna vollybolls styrelse och i fastighetsägarföreningen i skärgården där 
de har sitt fritidshus. 

 

Hade en diskussion med ordförande Robert om att eventuellt förändra §24 Styrelsens 
sammansättning, eftersom man där anger att styrelseledamot och suppleant endast ska 
utses för ett eller två år.  

Det är en kort tid eftersom det tar tid att komma in i styrelsearbetet och vi vill gärna ha en 
kontinuitet.  Om vi ändrar till att de väljs på 3-4 år; vilket var vårt förslag, uppstår tyvärr ett 
annat problem. Det blir svårare att få medlemmarna att engagerade i styrelsearbetet.  

Vi föreslår därför ingen ändring av stadgarna. Istället föreslår vi att i valberedningens 
förslag, ange hur länge man arbetar/ arbetat på en post i styrelsen genom att förklara: 

• Nyval innebär man sitter på posten i 2 år 
• Omval innebär att man suttit på posten 1 år 
• Vald innebär att man fortsätter efter 2 år på stämmans begäran och att första året 

på aktuell post anges inom parentes. (Anges i Årsredovisningen; Styrelsens not.) 

 

Arvode 

Förra året beslöt stämman att arvodet skulle uppgå till 75 000 kr. Vi föreslår i år att det höjs 
till 80 000 kr. 

 

Ewa Edholm & Matsåke Åman, Valberedningen 
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